
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 8. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 279
Hvor meget forventes der samlet indbetalt i nettoregistreringsafgift fra biler,
der er forhandlet som leasing i 2016, sammenlignet med, hvad staten ville
modtage i registreringsafgift, såfremt de samme biler var solgt til den høje li-
stepris? Med ”nettoregistreringsafgift” menes den forventede indbetalte regi-
streringsafgift over tre år som leasing fratrukket refusionen ved den efterføl-
gende eksport af bilerne, og ud fra den forudsætning, at det anslås, at 70 pct.
af disse biler eksporteres ?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rune.Lund@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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